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انقلابی نماها می خواهند ناکارآمدی ها را به انقلابی ها نسبت دهند

مهــرداد بذرپــاش نماینده ســابق مجلس شــورای اســلامی گفت: نســل ســومی مومن و بانشــاط و انقلابی کشــور ما امام را ندیده عاشــقش شــده اند و در مســیرند؛ خــود را یاور مــردم می داننــد و حامی مســیر اصلی انقلاب 
و امــام و رهبــری و حرکــت ایــن ملــت را این نســل تقویت کــرده و به جلو مــی برد.هر کجــا از آرمان های والای انســانی فاصله گرفتیم شــروع مشــکلات مــا از همانجــا بود.مردم عزیــز ما اگر هر مشــکلی را تحمــل کنند بی 
عدالتــی را تحمــل نمــی کنند.خیلــی مــی گویند اگر منابع در کشــور کم اســت، چرا بــرای برخی اینقدر زیاد اســت؟ ایــن را چگونه باید بــرای مردم توجیــه کرد؟ بذرپــاش همچنین تاکید داشــت: عده ای انقلابی نمای خســته 
و بریــده از مســیر کــه از ابتــدای انقــلاب در مصــادر و مناصب بــوده اند و خودشــان و فرزندانشــان از مواهب مــادی و معنــوی آن حداکثر بهره را بــرده اند، حال ســعی می کننــد ناکارآمدی ها را بعد از 37 ســال بــه انقلابیون 
نســبت دهنــد و آنهــا را مقصــر ایــن ضعف ها قلمداد کننــد. وی افزود: آقازاده مســئله دار با ســناتورهای آمریکایی جلســه می گذارد و آنها را تشــویق بــه تحریم ملت ایران مــی نماید، ایــن روش، ناجوانمردانــه ترین مدل کنش 
 سیاســی در یــک جامعــه اســت کــه شــما حاضر باشــید با دشــمنان این مرز و بــوم رایزنی کنیــد و مردم خــودت را تحریم کنــی تا احیانــا نظرات خودت را به کشــور تحمیــل کنی. این کشــور و مــردم و نظام خیلــی مظلومند که 

با این افراد طرفند.

علت استعفای منتجب نیا 
پس از انتشــار خبر اســتعفای منتجب نیا از 
ســورای مرکزی حزب اعتماد ملی، ایلنا در 
خصوص علت این استعفا نوشت: اختلاف ها 
پس از تفاوت دیدگاه قائم مقام حزب و شورای 
مرکزی آن بر سر چگونگی همکاری با شورای 
عالی سیاست گذاری اصلاح طلبان در حالی 

ایجاد شد که شورای مرکزی حزب اعتماد ملی موافق تعامل با شورای عالی 
سیاست گذاری اصلاح طلبان بود اما منتجب نیا مخالفت خود را با این تصمیم 
اعلام کرده اســت. حواشی این اختلاف تا جایی پیش رفت که روابط عمومی 
حزب اعتماد ملی در بیانیه ای اعلام کرد که این حزب سخنگو ندارد و اسماعیل 
گرامی مقدم که به عنوان سخنگو فعالیت می کرد و از مخالفان تصمیم های 
قائم مقام حزب اســت در جوابیه ای اعلام کرد توسط دبیرکل حزب انتخاب 
شده است و تغییر سخنگو از وظایف شورای مرکزی است نه قائم مقام حزب.

روحانی بدون اصلاح طلبان رأی نداشت
جهانبخش خانجانی عضو شورای مرکزی 
حزب کارگــزاران در گفت وگو با تســنیم، با 
بیان اینکه در کشــور ما نهادهای سیاسی 
و حزبــی بســیار ضعیف هســتند و بخاطر 
ضعف آنها همیشه آسیب می بینیم، گفت: 
ســال 84 وقتی احمدی نژاد رئیس جمهور 

شــد اصولگرایان از او حمایت کردند اما بعدد انتخابات گفت من فراجناحی 
هســتم. روحانی هم بعد پیــروزی اعلام کرد من فراجناحــی ام در حالیکه 
بنظرم این حرف اشــتباه بود و اگر اصلاح طلبان از وی حمایت نمی کردند 
رای قابل رقابت نداشــت. عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران با اشاره به 
اینکه در انتخابات پیش  رو برآیند من از وضعیت روحانی خوب است، تأکید 
کرد: در ماه هــای باقی مانده روحانی و تیم اقتصــادی باید بهتر کار کنند. 
مردم می خواهند زندگی شان بهتر شود و از بی نظمی دولت قبل رها شوند.

  عارف، جایگزینِ روحانی نخواهد بود
محمد عطریانفر عضو ارشد حزب کارگزاران 
ســازندگی، اظهار داشــت: به نظرمی رسد 
اراده ای کــه آقای هاشــمی را در انتخابات 
ریاســت جمهوری ســال۹۲ از انتخابات باز 
داشت، به دنبال حذف آقای روحانی از صحنه 
مدیریت سیاسی کشور و یک دوره ای کردن 

دولت ایشان اســت. این اراده به دنبال آن است که عرصه را بر آقای روحانی 
تنگ کند تا وی در انتخابات شــرکت نکند و خود را در معرض آرای مردم قرار 
ندهد. این اراده به دنبال حذف آقای روحانی از مراودات متعارف سیاسی نیست 
و بلکه به مراوداتی فراتر از مراودات متعارف فضای سیاســی کشور دل بسته 
است. اگر چنین اتفاقی رخ بدهد جریان اصلاحات باید با هوشیاری ومراقبت 
به دنبال جایگزین مناسب برای آقای روحانی باشد. با این وجود تصور نمی کنم 

با وجود صلاحیت آقای عارف، وی جایگزین آقای روحانی باشد. 

برای پیشرفت 
خودروسازی، پاسپورت 

مسئولانش را بگیرید
حسن عباســی رئیس اندیشــکده یقین عصر امروز 
در مراســم گرامیداشت پنجمین ســالگرد شهادت 
شــهید مصطفی احمدی روشــن که به همت بسیج 
دانشجویی با عنوان »راه روشن« در دانشگاه صنعتی 
شریف برگزار شد، اظهارداشت: شهدا ویژگی های 
برجســته ای دارند اولین ویژگی آنهــا انقلابی بودن 
است. انســان های انقلابی قواعد اصل خودشان را 
بر هم می زنند، شهدایی مانند شهید علی محمدی، 
احمدی روشن، رضایی و تهرانی مقدم قواعد را بر هم 
زدنــد. وی ادامه داد: ویژگی دوم آنها این اســت که 
می گویند »ما می توانیم«؛ کســی که شهید می شود 

باور دارد که می تواند. 
رئیــس اندیشــکده یقیــن گفــت: مــا در صنعــت 
خودروسازی نتوانســتیم پیشرفت کنیم چون به این 
باور نرسیدیم که می توانیم، ولی یک جوان ۲5 ساله 
در صنعت موشــکی به این نتیجه رســید که ما باید 
موشک بالستیک داشته باشیم و زمانی که شهید شد 
ما یکی از 5 الی 6 کشور دارنده موشک های بالستیک 
در ورژن های مختلف بودیم. عباســی تصریح کرد: 
چرا یک ایرانی می تواند موشــک بالســتیک و کروز 
درست کند ولی نمی تواند اتومبیل درست کند؟ چون 
خودروســازان ما باور ندارند کــه می توانیم به همین 
دلیل هم دســت به دامان خودروســازهای خارجی 

می شوند و التماس آنها را می کنند.
عباسی اظهارداشت: فرمانده نیروی هوا فضا گفته 
است هر کس می خواهد بیاید و تحقیق کند تا ببیند 
حتی یک پیچ موشک های ما از بیرون ایران نمی آید، 
بعد می گوید اگر می خواهیم در خودروســازی هم به 
اینجا برســیم پاسپورت مســئولان ایران خودرو را از 

آنها بگیرید.
وی در ادامه با اشاره به خرید هواپیما از خارج از کشور 
افزود: این پولی را که قرار اســت برای خرید هواپیما 
به خارجی ها بدهیم اگر در دانشــگاه های خودمان 
هزینه کنیم ایران ظرف 10 ســال دیگر می تواند در 

این حوزه حرف برای گفتن داشته باشد.
وی ادامــه داد: وقتــی بــرای اقــوام در خیابان ها 
خودروی ایرانی نباشد به این معنی است که دانشگاه 
شریف، امیرکبیر و دانشگاه های صنعتی دیگر وجود 
ندارد ولی وقتــی کف خیابان های کشــور اتومبیل 
خالص ایرانــی و در هوای کشــور هواپیمای ایرانی 
دیدیم می توانیم بگوییم که ما دانشگاه صنعتی داریم.
دوبــاره به تاسیســات هســته ای قبــل از مذاکرات 

برمی گردیم
وی اضافه کرد: مصطفی احمدی روشن دانشی را که 
آموخته بود با مقوله ما می توانیم مخلوط کرد و نتیجه 
آن پیشرفت هایی شد که در صنعت هسته ای شاهد 
آن بودیم. ما در صنایع موشکی توانستیم، در صنعت 
هسته ای توانســتیم چون باور داشتیم که می توانیم 
ولی در صنعت خودروســازی چــون منافع برخی ها 
حکم می کند که مــا نتوانیــم، نمی توانیم خودروی 

ایرانی تولید کنیم.
عباســی ادامه داد: وقتی 10 میلیارد دلار به کمپانی 
ایرباس بدهیم یعنی ســالانه چندین هزار شغل در 
آنجا را تضمین کرده ایم و هزاران شــغل را از جوانان 
خود گرفته ایم، ما حاصل »ما می توانیم« شــهدای 
خود را گذاشتیم روی میز تا بتوانیم هواپیما بگیریم.

او تاکیــد کــرد: صبر داشــته باشــید، ما دوبــاره به 
تاسیســات هســته ای قبل از مذاکرات باز خواهیم 
گشت چون اولًا برجام شکست خورده و دوماً قرار بود 
تحریم ها برداشته شود ولی امروز تحریم ها خودش 

اهرم فشار شده است.

رجا نیوز نوشت: آقایان روحانی، ظریف و سیف لطفاً پاسخ گوی خدا باشید! 
هر چند هاشمی رفسنجانی تلاش کرده که با این بیانات منتقدان دلسوز توافق هسته ای را تخطئه نماید اما احتمالًا فراموش کرده است 
که متن برجام به علت تعجیل صورت گرفته در به اتمام رساندن کار! آن قدر دارای ایراد است که بسیاری از طرفداران دو آتیشه برجام در 

دولت یازدهم اول از همه مخاطب این اظهارات خواهند بود.

 فارس نوشت: حرکت مار پیچ هاشمی در آستانه انتخابات
عصبانیت وزیر بهداشت در برنامه زنده تلویزیونی و جبهه گیری شدید وی در مقابل رسانه ملی و تخریبی خواندن این گونه برنامه ها، شوک 
شدیدی را به رسانه ها وارد و اکثر آن ها را وادار به واکنش کرد، اما تنها چند روز بعد هاشمی در دیدار با مسئولان صدا و سیما گفته هایش را 

تلویحا پس گرفت.

 نامه نیوز نوشت: ترفند جدید نواصولگرایان براي انتخابات 96
بدون شك اصولگرایان با توجه به مشکلاتي که این روزها در میان خود دارند و همگان شاهد آن هستند، خودشان در زیر یك چتر 

نمي توانند فعالیت  کنند و امور را پیش ببرند ولي با چه هدفي عارف را به زیر چتر خود تعریف مي کنند.

 عصر ایران نوشت: مُهر و تسبیح، برای عبادت یا پرتاب و اهانت؟
کسانی خود را انقلابی معرفی می کنند اما به راحتی زشت ترین دشنام ها را از زبان خارج می کنند تنها به این جرم که طرف مقابل از نظر 

سیاسی با آنها متفاوت است و متفاوت فکر می کند.

عکس روزسایت نگار

 جلسه مجمع 
تشخیص مصلحت نظام

خبرنامه
1395 مــاه  دی   4 شــنبه 

سازمان یافته یا خودجوش؟
اخلال در سخنرانی معاون رئیس جمهور در نماز جمعه یزد

روز جمعه بار دیگر شــاهد اخلال در یک ســخنرانی بودیم. ســخنرانی معاون 
پارلمانــی رئیس جمهور در نماز جمعه یزد که به شــعارهای تند برخی حضار و 
پرتاب مهر و تســبیح به حســینعلی امیری همراه بود. امیری سخنرانی اش را 
برغم این اتفاقات به پایان رساند، اما می گوید این اعتراضات سازمان یافته بود. 
با این حال برخی دیگر سازمان یافته بودن آن را رد می کنند. هرچند در هر دو 

حالت در محکوم بودن این اتفاق به ویژه در مراسم نماز جمعه شکی نیست.

این اخلال از جنبه عمومی باید پیگیری شود
حســینعلی امیری و همچنین جواد هروی، مشــاور و مدیــرکل حوزه معاونت 
مجلس ریاســت جمهوری و میرمحمدی اســتاندار یزد بر ایــن نظرند که این 
اعتراضات ســازمان یافته بوده و برغمعدم شــکایت امیری، این اخلال از نظر 

عمومی قابل پیگیری است.
امیری در این خصوص به روزنامه شرق گفت: بعد از تمام شدن سخنان آیت الله 
محمدرضــا ناصری امام جمعه و نماینده محترم ولــی  فقیه در یزد، در بین دو 
نماز شروع به ســخنرانی کردم اما در بین صحبت هایم چند نفر با شعار »مرگ 
بر فتنه گر« و »مرگ بر منافق« به سخنان من واکنش نشان دادند در حالی که 

من هیچ حرف سیاسی ای نزدم.
امیری با اشاره به اینکه آنها شعار می دادند »آمارها دروغ است«، عنوان کرد: من 
در نمازجمعه اصلا درباره آمار حرفی نزدم. فقط روز پنجشنبه در شورای اداری 
استان و همچنین تلویزیون استان یزد در چند مورد آمارها را مقایسه کرده بودم.
او افزود: به نظر من این اعتراضات سازمان یافته بود و به طرف من مهر و تسبیح 
پرتاب شــد اما باعث به هم خوردن نمازجمعه نشد و ما بعد از خواندن نماز عصر 

به همراه امام جمعه یزد، محل نمازجمعه را ترک کردیم.
معاون رئیس جمهور در پاسخ به این سؤال که آیا در این مورد شکایتی را مطرح 
خواهید کرد، گفت: شــخصا هیچ شکایتی ندارم. حضور من در این نمازجمعه 
به عنوان یک مقام رســمی بوده اســت، متأسفانه موقع این اقدام در آنجا حتی 

یک نفر از نیروی انتظامی حضور نداشت.
حســینعلی امیری افزود: ایــن اخلال جنبه عمومی دارد و ایــن چند نفر قابل 
شناســایی بوده و هستند و باید منتظر اقدام مســئولان مربوطه در استان یزد 
باشــیم که از جهت جنبه عمومی موضوع را پیگیری کنند. البته باز هم تأکید 

می کنم که هیچ شکایتی از هیچ فردی ندارم.
جواد هروی نیز درباره این ماجرا به شرق گفت: در بین دو نماز هم آقای امیری 
ضمن تشــکر از مردم ســخنانی را در دو محور تلاش های دولت در ســه سال 
گذشته و همچنین وحدت داشتند اما در این بین، عده ای که به نظر می رسید 
ســازمان یافته هســتند در بین مردم نشســته بودند و ســعی داشــتند با دادن 
شعارهایی سخنان ایشان را به هم بزنند اما آقای امیری صحبت های خود را تا 
پایان انجام دادند و بعد از خواندن نماز به همراه امام جمعه یزد از محل نمازجمعه 
خارج شــدیم. میرمحمدی اســتاندار یزد نیز گفت: دستگاه های مسئول باید 
افرادی را که در ســخنرانی معاون رئیس جمهوری اخلال ایجاد کردند، دنبال 

و شناسایی و براساس مقررات موضوع را پیگیری کنند.
میرمحمدی در زمینــه پیگیری ماجرا گفت: درباره جنبــه عمومی این اتفاق 

نمی شــود بی تفاوت بود و این موضوع را با مقامات ذی ربط مطرح می کنیم تا 
افراد و عاملان آن را شناسایی کنند.

 اگر سازمان یافته بود 
این اتفاق برای امیری که اصولگراست نمی افتاد

با این حال ابوالفضل موســوی بیوکی نماینده اصلاح طلب مردم یزد و اشکذر 
که در زمان این اتفاق در نمازجمعه حضور داشته و از نزدیک شاهد ماجرا بوده 

است، می گوید بر اساس آنچه که دیده این اتفاق سازمان یافته نبوده است. 
موســوی بیوکی در این خصوص می گوید: صدا از یک نقطه خاص بلند نشــد 
و از گوشــه و کنار بود و به تدریج همگانی شد و موضوع هم معیشت مردم بود. 
پس مردم از دولت سوال داشتند. دو روایت است، ممکن است بگویند سازمان 
یافته بود یا ممکن اســت بگویند مردم مســتضعفی بودند که رشد اقتصادی و 
کنترل تورم را لمس نکرده اند و از دولت سوال داشتند. خلاصه ندایی از مردم 
خطاب به دولت بــود. وی افزود: البته اقدام خوبی نبود. بالاخره اولا ایشــان 
معاون رئیس جمهور است، دوما آنجا هم نمازجمعه بود. سوما آنجا مسجد بود، 
چهارما مردم یزد هستند. ما به مردم قناعت معروف هستیم و یزد به دارالعباده 
معروف است. ما به خصوصیات خوب معروف هستیم. اینها نشان می دهد که 

خیلی به مردم فشار آمده که این واکنش را نشان دادند.
موســوی بیوکی با بیــان اینکه آقای امیری عضو شــورای نگهبــان بوده، از 
اصولگراهای دولت است اظهار کرد: اگر سازمان یافته بود این اتفاق برای آقای 
امیری نمی افتاد و برای افراد دیگری از دولت می افتاد. اگر بگوییم ســازمان 
یافته بوده، تحلیل های زیادی پشت سر آن می آید که مثلا وقتی با امیری این 

کار را می کنند، بقیه که سهل هستند.

مردم نمی دانستند امیری می آید
تقوی رئیس شورای سیاستگذاری ائمه جمعه نیز می گوید این اعتراضات نمی 
توانسته است سازمان یافته باشد چون مردم از حضور امیری اطلاع نداشتند. 
تقوی در این خصوص گفته است: ما همیشه گفتیم و می گوییم. نه سخنران 
گوش به حرف می کند و نه نمازگزاران. سخنران مطالب تند می گوید نمازگزاران 
هم جــوش می آورند برخورد پیش می آید حال آنکــه در نماز جمعه واقعا نباید 
چنیــن برخوردهایی صورت گیرد. ما از همه مــی خواهیم که توجه کنند. نماز 
جمعه محل برخورد و درگیری نیســت ولی خوب وقتی سخنران مطالبی را می 
گوید که احساسات مردم را تحریک می کند طبعا ما جلوی مردم را نمی توانیم 

بگیریم چون اختیارشان دست ما نیست.
وی افزوده است: آن طور که به ما گزارش دادند مردم نمی دانستند ایشان به 
نمازجمعه می آید. ایشان اتفاقی آنجا رفت. استاندار خواهش و درخواست کرد 
تا ایشان صحبت کند، آیت الله ناصری امام جمعه یزد هم گفته "ما بین دو نماز 
ســخنران نمی گذاریم چون مردم برای نماز عصر معطل می شوند" ولی خوب 
این طور که گزارش به ما رســیده اصرار کردند و گفتند "ایشان 10 دقیقه بیشتر 
صحبت نمی کند"، بعد امام جمعه براســاس اصرار پذیرفت که صحبت انجام 
شود وگرنه ما به آقایان اعلام کردیم بین نماز جمعه و نماز عصر سخنرانی نگذارند 
چون مردم معطل می شــوند اما ســخنرانی قبل از خطبه ها ایرادی ندارد. در 
کل برنامه ریزی برای سخنرانی ایشان نشده بود تا کسی در جریان باشد. گویا 
ایشــان به نماز جمعه رفت و اســتاندار تقاضا کرد حالا که ایشان به نماز جمعه 
آمــده صحبتی هم بین دو نماز انجام دهــد و این طور که به من گزارش دادند 
امام جمعه هم براســاس اصرارها پذیرفت. البته من هنوز نرســیدم از آیت الله 

ناصری امام جمعه یزد بپرسم.


